

School Reopening Update Term 2, 2020-2021

8 February 2021

Dear Parents,

We hope this finds you and yours keeping well, healthy, and happy. In light of the recent announcement by ADEK and the local authorities that private schools in Abu Dhabi can reopen from 14 February 2021, we are keen to share with you our reopening plans and welcome back our students on campus.

To start, we will continue with our initial school calendar ([link](#)), in which 14-16 February 2021 is our mid-term holiday. The following two days after the mid-term break, 17-18 February 2021, are designated for an optional, Self Directed Learning (SDL) program. Specific information about this SDL program will be shared via your child's class teacher or Head of Section. All students will resume on 21 February 2021 via our hybrid model, whether students have opted for Face to Face (FTF) learning or via Distance Learning (DL). Specific information about your child's group (group A or group B), will be shared via your child's class teacher or Head of Section.

We thank you again for your continuous support and partnerships. Should you have any questions or need further information, kindly contact us accordingly.

Kind regards,
VIPS Administration

تحديثات العودة إلى المدارس للفصل الدراسي الثاني للعام 2021 - 2020

8 فبراير 2021،

السادة أولياء الأمور الكرام،

نأمل أن تكونوا جميعاً بأتم الصحة والعافية. بالإشارة إلى التعميم الصادر عن دائرة التعليم والمعرفة والجهات المختصة حول عودة الطلاب إلى المدارس يوم الأحد الموافق 14 فبراير 2021، نود أن نعلمكم عن مخططاتنا للعودة إلى المدرسة وإستقبال طلابنا في الحرم المدرسي.

بدايةً سنستمر باتباع تقويمنا المدرسي المعتمد ([الرابط](#)) حيث أن عطلة منتصف الفصل الدراسي الثاني ستكون من يوم الأحد الموافق 14 فبراير 2021 وحتى يوم الثلاثاء الموافق 16 فبراير 2021. كما وقد تم تخصيص يومي 17 و18 فبراير 2021 لبرنامج تعلم ذاتي (SDL) اختياري وسيرسل معلم الصف الخاص بابتكم/ابتكم أو رئيس القسم المزيد من المعلومات حول برنامج التعلم الذاتي هذا في وقت لاحق. ستتستأنف الدراسة لجميع الطلاب يوم الأحد الموافق 21 فبراير 2021 عبر نموذجنا الهجين - سواء قام الطلاب باختيار نموذج التعلم وجهًا لوجه (FTF) أو التعلم عن بعد (DL) وسيرسل معلوم الصف أو رئيس القسم معلومات عن مجموعة ابتكم/ابتكم (المجموعة "أ" أو المجموعة "ب").

نشكركم مرة أخرى على العمل معنا كشركاء و دعمكم المستمر لنا. يرجى التواصل معنا إذا كانت لديكم أية أسئلة أو اذا كنتم تحتاجون إلى مزيد من المعلومات.

أطيب التحيات.
إدارة المدرسة